

No. 71581

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 57371. South Africa and Sweden

Agreement between Sweden through the Swedish International Development Co-operation Agency and the Government of the Republic of South Africa on development cooperation concerning public service support in the Democratic Republic of Congo (with appendix). Johannesburg, 2 April 2005, and Stockholm, 12 April 2005

Registration with the Secretariat of the United Nations:
South Africa, 1 August 2022

Done at New York on 29 September 2022

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 57371. Afrique du Sud et Suède

Accord entre la Suède par l'entremise de l'Agence suédoise de coopération au développement international et le Gouvernement de la République d'Afrique du Sud relatif à la coopération au développement concernant l'appui au service publique en République démocratique du Congo (avec appendice). Johannesburg, 2 avril 2005, et Stockholm, 12 avril 2005

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Afrique du Sud, 1^{er} août 2022

Fait à New York le 29 septembre 2022

Pour le Secrétaire général